

Instruction Manual



EV Charging Cable Mode 2 T2/ E/F Mono 10A 6.5M

Cautions

1. Do not disassemble or modify the charging cable. In case of damage, contact a representative of the brand for a replacement.
2. The electrical installation must comply with the regulations and standards of the country.
3. Distinguish the vehicle's power plug from the household socket. Incorrect insertion can damage the product and jeopardize charging performance.
4. Keep out of reach of children.
5. Store the product in a dry, clean environment to prevent metal debris and dust from entering the feeder. Prevent any falls or impacts to avoid damaging the product. Please pay attention when storing and using the product. Any shock, stretch, compression or bending can affect the performance of the product.
6. Do not cover the product during use.
7. Do not use an extension, power strip, or adapter.
8. Do not let the cable hang by the box.
9. Do not let the cable connectors/box be submerged by water before use or during use.
10. Stop using the cable if disfunction occurs or the ERROR light turns on. In this case, see the table Functional Description.

Features

- Protection grade IP55-Working condition

Environmental Performance

- Operating temperature: -30°C to 50°C

Warranty

- All products are produced under strict quality inspection
- 24 Months warranty

Function description

PSE LED Indicator Status Description					
	POWER	CONNECTION	CHARGING	FAULT	REMARK
1					Power OFF
2					Power ON, not charging
3					Connection OK, no charging
4					Charging processing
5					Charging finish
6					Power ON self test
7					Communication Fault
8					Overcurrent protection
9					Leakage protection
10					Overvoltage/Undervoltage protection
11					Unit overheating protection
					Indicator off
					Flicker

Manuel d'instruction



Cordon de charge

Mode 2 T2/E/F Mono 10A 6.5M

Cautions

1. Ne pas démonter ou modifier le cordon de charge. En cas de dégradation du cordon, adressez-vous à un représentant de la marque pour un remplacement.
2. L'installation électrique doit être conforme aux réglementations et standards en vigueur relatif au pays.
3. Distinguer la prise d'alimentation du véhicule de la prise domestique. Toute insertion erronée peut endommager le produit et compromettre les performances de la charge.
4. Veillez à garder ce produit hors de portée des enfants.
5. Maintenir le produit dans un environnement sec et propre afin d'éviter toute intrusion de débris de métal, de poussière dans le chargeur. Evitez toute chute et/ou choc qui pourrait endommager le produit. Ranger ou utiliser ce produit avec précaution. Tout chocs, étirements, compressions ou torsions peuvent affecter les performances du produit.
6. Ne pas couvrir le produit lors de son utilisation.
7. Ne pas utiliser de rallonge, prise multiprise ou adaptateur.
8. Ne pas pendre le câble par le boîtier.
9. Ne laissez pas les prises du câble ou le boîtier être immergés dans l'eau avant ou pendant l'utilisation.
10. Arrêtez d'utiliser le cordon si un dysfonctionnement se produit ou si le témoin lumineux ERREUR s'allume. Dans ce cas, consultez le tableau de description fonctionnelle.

Description

- Etanchéité indice de protection IP55 en fonctionnement

Caractéristiques environnementales

- Température d'utilisation : -30°C to 50°C

Garantie

- Tous nos produits sont fabriqués dans des conditions strictes de contrôle de qualité
- Garantie de 24 mois

Description fonctionnelle

PSE LED Indicator Status Description					
	ALIMENTATION	CONNECTION	CHARGE	ERREUR	REMARQUES
1					Non alimenté
2					alimenté, pas de charge
3					Connecté, pas de charge
4					Charge en cours
5					Charge terminée
6					Auto-test
7					Défaut de communication
8					Sécurité surintensité
9					Sécurité fuite
10					Sécurité sur-tension/sous-tension
11					Sécurité surchauffe
					Indicateur éteints
					Clignotant